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Bogdan Badea: Am finalizat task-urile pentru consultantul juridic. Şansele ca

Hidroelectrica sa fie listata la bursa anul viitor sunt destul de mari

Şansele ca Hidroelectrica sa fie listata anul viitor la bursa sunt destul de mari, iar procesul ar putea fi

finalizat pâna în septembrie 2020, a declarat, joi, Bogdan Badea, directorul general al producatorului de

energie, în cadrul unei conferinte.

Guvernul si-a propus înca din 2013 listarea la bursa a unui pachet de 15% din actiunile Hidroelectrica. Între timp,

prin hotarâre de Guvern, pachetul propus spre listare a fost modificat la 10%.

"Exista sanse destul de mari ca Hidroelectrica sa fie listata pâna acum anul viitor. Obiectivul pe care ni l-am

propus este septembrie 2020, odata ce am scapat de opinia cu rezerve", a afirmat Badea, prezent la conferinta

Focus Energetic.

El a explicat ca existau proiecte vechi, istorice, a caror finalizare era incerta, iar acest lucru a îngreunat cel mai

mult procesul de listare.

"Le-am clarificat pe toate, prin hotarâri AGA. Practic, auditorii au eliminat opinia cu rezerve, pentru ca problema

lor era legata de incertitudine, fiind vorba si de investitii foarte mari. Am facut ajustari de valoare pe foarte multe

dintre ele. Zona proiectelor care se continua depaseste un miliard de lei", a aratat seful Hidroelectrica.

Potrivit lui Badea, exista o comisie la nivelul ministerului Energiei, care trebuie sa aprobe toti pasii pentru listare si

caietul de sarcini.

"Am finalizat saptamâna trecuta task-urile pentru consultantul juridic, suntem în faza pregatirii documentatiei

necesare pentru urcarea pe SEAP pentru organizarea licitatiei. Nu se stie deocamdata daca va fi vorba de o dubla

listare, cu siguranta va fi la Bursa de la Bucuresti", a mai spus responsabilul producatorului de energie.

Statul român, prin Ministerul Energiei, detine 80% din actiunile Hidroelectrica, restul de 20% fiind în portofoliul

Fondului Proprietatea.
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